
MASCOTTE « CHARLES LINDBERGH VOL NEW YORK-PARIS 1927 » PAR E. CAVACOS, FABRICATION AMERICAINE, 1927

Lot sold

USD 4 692 - 7 037
EUR 4 000 - 6 000 (listed)

Location

Paris, 05 February

Description

MASCOTTE « CHARLES LINDBERGH VOL NEW YORK-PARIS 1927 » PAR E. CAVACOS, FABRICATION AMERICAINE, 1927, Commercialisée par Bercos, signée, pièce creuse en métal composé nickelé représentant le buste ailé de Charles Lindbergh portant la mention « New York Paris 1927 » et le monogramme « CL » sur le devant, célébrant le premier vol sans escale en solo du monoplan monomoteur « Spirit of St Louis » de New York à Paris en 1927, plaque du fondeur Bercos sur le dessous, largeur 22 cm, montée sur un socle présentoir en bois.

A 'CHARLES LINDBERGH 1927 NEW YORK TO PARIS' MASCOT, BY E. CAVACOS, AMERICAN, 1927,

retailed by Bercos, signed, nickelled alloy hollow-cast mascot depicting the winged bust of Charles Lindbergh, bearing inscription 'New York - Paris 1927' and 'CL' monogram to the front section, celebrating the aviator's first non-stop solo flight in his single engined "Spirit of St Louis" monoplane from New York to Paris in 1927, with Bercos foundry plaque to underside, 22cm wide, mounted on a wooden display base.

Bonhams 1793

Title Mr

First name Jamie

Last name Knight

101 New Bond Street

London

W1S 1SR

United Kingdom

Phone +33-142611011

Fax +44-2074477401

<http://www.bonhams.com>

<https://www.classicdriver.com/en/collectible/mascotte-charles-lindbergh-vol-new-york-paris-1927-pare-cavacos-fabrication-americaine>

© Classic Driver. All rights reserved.